
Protokoll fört vid årsmöte med Häggsjöns intresse- och fiskevårdsförening 2018 
 
 
 
 § 1 Barbro Westerholm öppnade mötet 
 
 § 2 Årsmötet förklarades stadgeenligt utlyst 
 

§ 3 Dagordningen godkändes. Det antecknades att under Övriga frågor skall 
dels nya stadgar, dels frågan om kräftfiske för kommande år behandlas 

 
 § 4 Barbro Westerholm valdes till mötesordförande 
 
 § 5 Bjarne Kirsebom valdes att föra protokoll vid mötet 
 
 § 6 Maj-Lis Nordin och Bill Lindgren valdes att justera protokollet 
 

§ 7 Barbro Westerholm föredrog styrelsens verksamhetsberättelse för 2017, 
Kurt Eriksson föredrog styrelsens årsredovisning för samma period. 
Föreningens intäkter under perioden var 8 450 kr, föreningens utgifter var 
3 239 kr 
 
Föreningens kassa är per 2017-12-31 2 136 kr 
 
§ 8 Barbro Westerholm föredrog styrelsens verksamhetsplan och budget för 
2018. Av presentationen framgick att kostnaderna för Häggsjöns Varjehanda 
och för fiskevård är prioriterade. Medlemsavgiften föreslås oförändrad till 
100kr per år. 
 
Årsmötet godkände verksamhetsplan och budget  bilaga 1 
 
§ 9 Revisionsberättelsen för 2017 presenterades  bilaga 2 
 
Revisorerna föreslog att styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet 
 
Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet 
 
§ 10 Val 
Årsmötet valde Kjell Erik Näslund, Ann-Catrine Henriksson och Bjarne Kirsebom 
till ledamöter av styrelsen för två år 
 
Årsmötet valde Åke Westin och Roger Lygdman till suppleanter för ett år 
 
Årsmötet valde Barbro Westerholm till ansvarig utgivare för Häggsjöns 
Varjehanda för ett år 
 
Årsmötet valde Ammi Lenander till festkommitté för ett år 



 
Årsmötet valde Margareta Wicander och Ragnar Westerlund till föreningens 
revisorer för ett år. 
 
§ 11 Övriga frågor 
 
Årsmötet godkände för andra gången vilande förslag till nya stadgar för 
föreningen     bilaga 3 
 
Efter diskussion beslutade årsmötet godkänna styrelsens förslag att som en del 
av föreningens fiskevårdande insatser för kommande år inköpa 25 
kräftfiskeburar att användas för försöksvis fiske 10 augusti 2018. Vid provfisket 
skall samtliga kräftor som fångas släppas tillbaka. Innan de släpps tillbaka sker 
dokumentation av antal använda burar, storlek, hane/hona och allmän status. 
Dokumentationen lämnas till styrelsen av samtliga som anmält sig att delta vid 
provfisket, alltså även dokumentation som är ”tom”. 
 
§12 Ordförande avslutade mötet och tackade för livfulla diskussioner. Därefter 
följde tipspromenad (svår!!) och picknick 
 
Vid protokollet 
 
Bjarne Kirsebom  Barbro Westerholm 
   Ordf 
 
 
Bill Lindgreen  Maj-Lis Nordin 
Justerare   Justerare 
 
 
 
 
 
 


